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ادامه از صفحه اول

 حامیان دولت رئیسی
 یا تشنگان قدرت

درست است که رجل سیاســی می توانند برای 
ثبت نام درانتخابات شــرکت نموده وهردوره نیز 
شــاهد ثبت نام رجل سیاسی بوده اما تفاوتی که 
دراین دوره کاملا مشهود است اینکه اصول گرایان 
به دوگروه پوششــی واصلی تقســیم شده و این 
بار ریاســت مجلس به عنوان جایگاه مهم کشــور 
ریاســت جمهوری را مهمتر دانســته و برای این 
انتخابات ثبت نام کرده اســت. درصورتی که رفع 
مشــکلات وخدمت بــه مردم درجایــگاه مجلس 
بســیارمهم اســت.  همچنین وزرایــی که مدعی 
داشتن برنامه هستند. درصورتی که اگر این اتفاق 
تلخ برای رئیــس دولت صورت نمی گرفت، مدعی 
اول انتخابات ریاست جمهوری درسال بعد شخص 
رئیس جمهور بود. همچنیــن اگر نامزدها مدعی 
برنامه هســتند چرا این برنامــه را برای کمک به 
دولــت ارائه نکرده اند. همچنیــن ازطرفی چگونه 
می توانند ادعا داشته باشند دولت سیزدهم دولت 
خدمتگــزار و بدون نقصی بوده اســت؟ تمام این 
مسائل تناقضاتی است که می تواند ملت را هوشیار 

و آگاه کند. 
فعال مدنی
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 تصویب قطعنامه ضدایرانی در شورای حکام
 با چه اهدافی دنبال می شود؟

فشار سیاسی و دعوت به مذاکره
بــه همین دلایل اســت کــه معتقــدم قطعنامه 
مســکوت خواهد ماند تا طی یکــی دو ماه آینده 
تکلیف امور مشخص شود. این نکته را نیز فراموش 
نکنیم که در ایالات متحده نیز انتخاباتی در پیش 
اســت و اروپا نگران انتخابات آمریکا هم هست که 
مبادا رئیس جمهوری سر کار بیاید که مثل ترامپ 
باشد و بیشتر با ایران درگیر شود و وضعیت حادتر 
شــده و آژانس نیز دسترســی خود را به ایران از 

دست دهد.«
این تحلیلگر مســائل سیاسی گفت: »این احتمال 
انــدک هم وجــود دارد که اروپایی هــا از مذاکره 
احتمالی ایران و آمریکا دلخور هســتند، ولی اروپا 
در ایــن مذاکــرات حضور ندارد. آن هــا معتقدند 
که ایــن مذاکرات باید در گــروه ۵ به اضافه یک 
انجام شــود و این که چرا آمریکا مستقیما با ایران 
گفت وگو می کند جای سوال دارد. واقعیت امر این 
است که ایران و امریکا چندان گفت وگویی درباره 
مسائل هســته ای ندارند و بیشــتر درباره مسائل 
منطقه، نیرو های مقاومت و پیشگیری از درگیری 

بیشتر در منطقه مذاکره دارند.«

 مراجعه روزانه 6هزار خودرو
 به مراکزمعاینه فنی پایتخت

میرزایی قمی در مورد برنامه افزایش مراکز معاینه 
فنی با توجه به افزایش ســالانه تعداد خودروهای 
مشمول گفت: امسال توسعه کمی مراکز براساس 
نیاز و احکام بالادســتی و همچنین کیفی سازی 
خدمات برنامه ریزی شــده است، بطوریکه احداث 
ســه مرکز معاینه فنی خودروهای سبک در سال 
۱۴۰۳ با همکاری مناطق ۲۲ گانه شهرداری تهران 
جهت تخصیص زمین و همچنین تعامل با سازمان 
مدیریت حمل و نقل و بار و پایانه های مســافری 
شــهر تهران جهت احداث یک مرکز معاینه فنی 
خودروهای ســنگین در پایانه شرق در برنامه های 

امسال پیش بینی و در دست پیگیری است.
وی ادامــه داد: در بخــش کیفی ســازی خدمات 
نیــز که در افزایش جذب و بهــره وری و ظرفیت 
مراکز به صورت مستقیم تاثیرگذار است؛ نوسازی 
و اورهال کلیــه تجهیزات مراکز معاینه فنی تحت 
تملک شــهرداری تهران، نوســازی رایانه ها جهت 
تأمیــن ژنراتور بــرق مراکز، راه انــدازی خدمات 
خودرویی جدید در مراکز، آموزش های حین و بدو 
خدمت کارکنان و همکاری با مجموعه های دورن 
و برون ســازمانی شهرداری تهران جهت گسترش 

خدمات در دست اقدام است.
مدیر عامل ستاد معاینه فنی خودروهای تهران در 
مورد به روز شدن تجهیزات معاینه فنی با تأکید بر 
اینکه در مورد مراکز معاینه فنی شــهر تهران که 
مسئولیت آن با ستاد است و کلیه تجهیزات به روز 
و منطبق بر استانداردهای بین المللی است، افزود: 
با گذشــت ۲۴ ســال از افتتاح اولین مرکز معاینه 
فنی کشور در پارک سوار بیهقی توسط شهرداری 
تهران در این سال ها خوشبختانه ستاد معاینه فنی 
خودروهای شهر تهران توانسته به عنوان پرچم دار 
این خدمات، با اســتفاده از تجهیزات به روزآوری 
شــده و بدنه کارشناســی و قوی خدمات کیفی و 
قابل اطمینانی را به مشــتریان ارائــه و با دقت و 
صحت در آزمون ها اعتماد لازم را به عنوان مرجع و 
آزمایشگاهی برای تشخیص ایراد و نقص خودروها 
احراز کند.به گفته وی صنعت خدماتی معاینه فنی 
در ایران نه تنها از سایر کشورها عقب نیست؛ بلکه 
از بسیاری از کشورها پیشتاز است و فرایند کاری 

آن منطبق با استانداردهای روز اروپاست.
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برنامه  گفــت:  فارس  اســتاندار  همدلی| 
عملیاتی تکمیل راه های روستایی و تعیین 
ایل راه های استان برای اجرا در سال جاری 
)۱۴۰۳( و ســال آتی، در کوتاه ترین زمان 

ممکن تدوین و ارائه شود.
به نقل از پایگاه اطلاع رســانی استانداری 
فــارس، محمد هــادی ایمانیه در جلســه 
بررســی وضعیت راه های روســتایی و ایل 
راه های این استان افزود: هم اینک حدود۱۱ 
هزار کیلومتر راه روســتایی در فارس وجود 

دارد که از این میزان ۶ هزار و
. ۶۰۰کیلومتر آسفالت شده است

او ادامه داد: منابع مالی برای ســاماندهی 
باقیمانــده راه های روســتایی اســتان نیز 
از طریــق قــرارگاه ســازندگی، شــورای 
برنامه ریزی و توســعه اســتان، مسئولیت 
اجتماعی صنایع و معادن، اعتبارات مناطق 
روســتایی، اعتباراتی همچــون تامین قیر 
از جانب دســتگاه های ذی ربــط، همیاری 
روســتایی، اعتبارات بحران و اعتبارات ملی 

قابل تامین است.
و  راهــداری  کل  اداره  سرپرســت  وی، 
حمــل و نقل جــاده ای اســتان، مدیر کل 
امور روســتایی اســتانداری، مدیر کل امور 
عشایری اســتان و مسئول بسیج سازندگی 

را مامور کــرد تا ارزش ریالی و مقدار کمی 
عملکرد ســال ۱۴۰۲ را احصا و اعلام کنند 
تا بر اســاس آن برای تقسیم اعتبار لازم از 
محل های مختلف برای سال ۱۴۰۳ تصمیم 
اتمام  گیری و ســپس جدول زمانبنــدی 

پروژه های اولویت دار استان ارائه شود.

اســتاندار فارس، قانون مولدســازی را از 
دیگــر راه های تامیــن اعتبار بــرای اتمام 
پروژه هــا عنوان کــرد و گفــت: هم اینک 
مذاکره برای اختصاص ۱۰۰ دستگاه خودرو 
راهســازی ویژه اســتان در سطوح ملی در 
حال انجام اســت که ورود آنها به اســتان 

شــاهد جهش بزرگی در حوزه راهســازی 
خواهیــم بود.ایمانیه افــزود: همچنین این 
مهم در ســایر حوزه ها از جمله آبخیزداری 
و دیگر موضوعات که نیازمند ماشین آلات 
تخصصی هستیم نیز راهگشا و موثر خواهد 

بود.

استاندار فارس :  

برنامه عملیاتی تکمیل راه های روستایی استان تدوین شود

سازمان 
روزنامهآگهی ها

۰۹۱۲۱۸۳۸۵۳۷  ۰۲۱۸۸۸۳۹۴۵۱

همدلــی| مدیرعامل شــرکت آبفا فارس 
در جلســه ای با فرماندار شهرســتان مهر، 
ضمن بررســی مســائل مربوط به آبرسانی 
شهری و روســتایی، گفت: برای رسیدن به 
نقطه مطلوب باید زیرســاخت های آبرسانی 
ترمیم شود.علی شبانی ، در دیدار با حمزه 
محمدی، فرماندار شهرســتان مهر، با بیان 
اینکه در ســال های گذشــته اقدامات موثر 
زیــادی در حوضه آبرســانی به شــهرها و 
روستاهای اســتان انجام شده است، گفت: 
با ایــن اوصاف باید به شــدت کار کنیم تا 

شرایط را به نقطه مطلوب تر برسانیم.
وی افزود: بدیهی اســت در این مســیر 
ترمیــم زیرســاخت های آبرســانی اولویت 

نخســت شــرکت آبفا فارس است؛ هرچند 
نبایــد از مدیریت تقاضا و اصــلاح الگوی 

مصرف جامعه غافل شویم.مدیرعامل شرکت 
آبفا فارس اظهار کرد: با توجه به عدم نزول 

باران کافی در اســتان فارس، باید با اجرای 
پروژه هــای موثر و ترمیم زیرســاخت های 
آبرســانی در شــهرها و روســتاها، به ویژه 
این  دغدغه های  استان،  آسیب پذیر  مناطق 

حوزه به حداقل برسد.
شبانی تصریح کرد: در شهرستان مهر نیز 
با توجه به شرایط اقلیمی خاص، با بررسی 
منطقــه و کارشناســی شــرایط احتمالی 
مناســب  و  زیربنایی  پروژه هــای  پیش رو، 
طراحی شــده اســت که برخی بــه نتیجه 
رســیده و تعدادی هم در حال اجراســت، 
البته اجــرای پروژه های جدیــد منوط به 
همکاری مسئولان محلی و جذب اعتبارات 

مورد نیاز است.

مدیرعامل شرکت آبفا فارس:

زیرساخت های آبرسانی در فارس باید ترمیم شوند


